

GFRK styrelsemöte 2024-04-25 (reviderad)



Närvarande: Lilian Hultin (Ordförande), Sofia Nordlund (Vice ordförande), Mariana Olsson (Kassör), Karolina Hägg Franzén, Therese Wallinder, Linda Edel, Emilia Dahlbom (VC)

Sekreterare: Therese Wallinder

Justerare: Sofia Nordlund

1. Mötet öppnas

Mötet öppnas av ordförande.

2. Val av justerare

Till justerare väljs Sofia Nordlund.

3. Agenda och föregående möte

- Agendan godkännes.
- Anteckningarna från styrelsemötet den 2024-03-21 godkändes och lades till handlingarna.

4. Ungdomssektionen

- US ska ha ett möte 12/5.
- De har börjat prata om att anordna en julaktivitet.
- US önskar åka till Sweden International Horse Show i år igen och planerar att jobba ihop pengar till det.
- US har önskemål att införa skötarsystem igen men när det testades förra gången så mådde inte hästarna så bra av det, så tyvärr tvingas vi säga nej till det.

5. Ridskoleverksamhet och utbildning (övrig avsutten utbildning)

- Det har gått ut information kring vad som gäller för eventuell uppsägning av plats till höstens lektioner. Efter det ser Emilia över förändringar inför nästa termin.
- Just nu är det full beläggning på elever men lite si så där med hästarna.
- Kelly har varit halt till och från. Hon ska vila ett halvår och behandlas under tiden.
- Aleks ska vila en vecka.
- Taffy behandlas igen.
- F har haft en hovböld men håller på att skrittas igång igen.
- Freja är ute på annons. En intressent på gång.

6. Anläggning

- Emilia har tagit in offert på olika typer av underlag till ridhuset i ett försök att få ned kostnaden för bytet.
- Det finns eventuellt lite virke till igenbyggnad av ridhussargen som vi kan få. Vi behöver räkna ut vad för virke som behövs och se om det vi behöver finns.
- Kring isolering av ridhuset så har Emilia bitt om en offert på isolering med polyuretanskum, vilket verkar mer ekonomiskt än traditionell isolering.

7. Ekonomi

- Mariana informerade kring ekonomin och vi tittade på budgeten som är lagd för 2024.
- Kommunen har pausat alla bidrag fram till hösten så vi fick nej på bidrag till ridhusunderlaget.
- Emilia håller på med ansökan till allmänna arvsfonden.
- Sofia ser över om hon hittar några fler fonder som kan vara aktuella att söka från.
- Emilia har kollat på att eventuellt sälja toapapper till hösten.
- Carolina ser över att sätta upp ett klubbkonto på Newbody

8. Inackordering

- Från juli finns det 3 lediga platser. Vi annonserar på sociala medier. Emilia har kontakt med några intresserade.

9. Sponsring

- Inget nytt

10. Styrelsen

- Vi gick igenom förslag på förändringar i hyreskontraktet för de uppstallade. Sofia och Emilia ska se över det och bilagorna lite till och så tar vi upp det igen på nästa möte.
- En medlem har uttryckt intresse att gå med i styrelsen. Det är mycket välkommet men vi behöver reda ut vad stadgarna säger, ifall vi kan ta in en ny styrelsemedlem eller om vi behöver vänta in beslut på nästa årsmöte.

11. Tävling

- Ponnyhoppningen som gick av stapeln nyligen hade 75 startande, det var en bra dag.
- Anmälan är ute till den kommande dressyrtävlingen men än har det inte kommit in så många anmälningar.

12. Cafeteria

- Linda och Helene har satt upp information med hänvisning till hur man bokar en tid.
- De har även fixat att-göra-listor, regler och en lista där man skriver upp sig när man har bemannat cafeterian.
- Det upplevs som svårt att koka kaffe. Ska vi kanske ersätta kaffebryggaren med snabbkaffepåsar? Vi behöver i så fall kolla så det är tillräckligt lång hållbarhet så vi inte behöver slänga påsar och förlora pengar på det.

13. Personal

- Semesterplaneringen pågår.

14. Övrigt

- JOYNA. Det sitter lappar i stallet, ridhuset och det har även gått ut mejl till alla medlemmar. Än så länge är intresset lite svalt men kanske kommer det igång när JOYNA själv börjar marknadsföra sig och folk blir bekant med vad det är.

15. Medlemsinformation

- Vi planerar att hålla ett medlemsmöte till hösten.

16. Nästa möte

Nästa möte hålls torsdag den 23/5.

17. Mötet avslutas

Ordförande avslutar mötet.